
 Wéi gedenkt den Här Minister op dës Situatioun ze reagéieren? Ass geplangt, 

de Bauere finanziell ënner d’Äerm ze gräifen? 

 Sinn op EU-Niveau Mesurë geplangt, fir de Baueren ze hëllefen? 

 Wéi gesäit den Här Minister an dësem Kontext d’Situatioun an d’Roll vum 

Logistik-Secteur hei zu Lëtzebuerg?  




